
PROTOKÓŁ NR IV/2021 

z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2021 r.  
w trybie zdalnym 

 
 
Obecni: 

1.   Na stan 15 radnych:    obecnych   15 
   nieobecnych    0 
   usprawiedliwionych   0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Miasta 

Jolanta Sałęga, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, dyrektorzy jednostek organizacyjnych, 

Komendant Straży Miejskiej, Radca Prawny, naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów 

Urzędu Miejskiego. 

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej w dniu 25.03.2021 r. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o realizacji uchwał z poprzedniej sesji. 
6. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 
7. Wolne głosy. 
8. Działalność Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji.  
9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 
10. Blok informacyjny. 
11. Zakończenie obrad IV sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 

Ad 1 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady IV sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu, które odbyły się w zdalnym trybie przy wsparciu systemów informatycznych eSesja 
oraz Microsoft Teams w związku z sytuacją związaną z wirusem COVID-19.  
Na podstawie informacji uzyskanej z systemu informatycznego eSesja stwierdził, że liczba 
zalogowanych do systemu radnych pozwala na prawomocne obradowanie.  
Przywitał wszystkich uczestniczących zdalnie w obradach sesji rady.  
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z zaproponowanym porządkiem 
obrad i projektami uchwał oraz czy wnoszą o jego poszerzenie, ograniczenie lub zmiany.  
 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
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Ad 3 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z III sesji Rady Miejskiej, która odbyła 
się w dniu 25 marca 2021 r. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward WSTRZYM. 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Protokół został przyjęty większością głosów. 
 
Ad 4 
 
Burmistrz Miasta Krystian Grzesica uzupełnił sprawozdanie, które radni otrzymali w formie pisemnej 
o informacje, które nie zostały w nim ujęte a dotyczące m. in.: zmian kadrowych, inwestycji w trakcie 
realizacji, w tym m. in.: budowa rowerowi, przebudowa ul. Węglowej, budowa dróg bocznych 
Barańcowej, Ligonia, Lompy, prace na ul. Rubinowej, ul. Mieszka I, budowa łącznika ul. Hodowlanej 
z ul. Ekonomiczną. Ponadto wspomniał o tworzonym powszechnym punkcie szczepień na terenie 
miasta, otrzymaniu dofinansowań na budowę nowego grobu wojennego oraz na wykonanie 
oznakowania mogił powstańców śląskich i żołnierzy z terenu gminy Bieruń, modernizacji budynków 
użyteczności publicznej i modernizacji obiektów rekreacyjnych. 
Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł omówił sprawy związane z realizacją postępowań ogłoszonych 
w trybie ustawy Prawo zamówień publicznych z podziałem na trzy obszary: 1) podpisane umowy 
bądź postępowania unieważnione, 2) weryfikacja ofert po otwarciu, 3) trwające nabory. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Do zawartych umów w okresie międzysesyjnym pytania 
zadał Przewodniczący Rady oraz radni: Damian Gerycki, Piotr Świerkosz oraz Jarosław Mokry. 
Szczegółowych odpowiedzi udzielili Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza oraz Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej Tomasz Pawlus. 
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na poprzedniej sesji zostały przesłane 
do organów nadzoru. Do tej pory nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące tych uchwał. Natomiast 
wpłynęło rozstrzygnięcie do uchwały Nr II/3/2021 z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy ulicami Marcina, 
Łysinową, linią kolejową relacji Tychy – Lędziny, rzeką Mleczną i ulicą Oświęcimską w części zawartej 
w § 3 ust. 2 pkt 4 uchwały, w zakresie słów „z zakresu łączności”. Podkreśliła, że to usunięcie 
umożliwia realizację wszystkich inwestycji celu publicznego w obszarze miejskiego planu 
zagospodarowania przestrzennego. Pytanie w temacie zadał Przewodniczący Rady. Sekretarz Miasta 
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poinformowała, że do nadzoru prawnego złożone zostały wyjaśnienia i  po wyeliminowaniu 
naruszenia, uchwała może funkcjonować w obrocie prawnym. 
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki i Finansów przedstawili tematy wiodące, 
wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w kwietniu br. bez opinii dotyczących tematu 
głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. Przewodniczący Komisji 
Finansów wspomniał o materiale dotyczącym kosztów utrzymania budynku użyteczności publicznej 
przy ul. Rynek 14 w Bieruniu, który miał zostać przesłany radnym w celu uzupełnienia tematu 
poruszonego na Komisji Finansów.  
Wnioski Komisji Społecznej przedstawiła Wiceprzewodnicząca tej komisji. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że członkowie komisji w miesiącu kwietniu br. 
zapoznali się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2020 oraz został przygotowany i złożony 
wniosek o udzielnie Burmistrzowi absolutorium. 
Przewodniczący komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że komisja w okresie 
międzysesyjnym spotkała się jeden raz w celu rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola 
nr 2 w Bieruniu, w związku z którą będzie podejmowana uchwała.  
 
 
Ad 7 

W tym punkcie porządku obrad jako pierwsza zgłosiła się radna Natalia Grosman. Zadała pytania 
dotyczące prac na ul. Węglowej, remontów dróg zgłoszonych do realizacji w tegorocznym budżecie 
oraz z zakresu przebudowy sieci elektroenergetycznej. Burmistrz Miasta udzielił szczegółowej 
odpowiedzi.  

W kolejności głos zabrał radny Jarosław Mokry, który zapytał o ewentualne zgłoszenia obywateli 
w związku ze zwiększoną częstotliwością wstrząsów w mieście. Na pytanie odpowiedział Burmistrz 
Miasta.  

Następnie radny Edward Andrejczuk doprecyzował temat związany z brakiem materiałów 
dotyczących kosztów utrzymania budynku użyteczności publicznej przy ul. Rynek 14. Kolejno zadał 
pytanie odnośnie zaprojektowania i wykonania nowego oświetlenia na os. Domy polne oraz zgłosił 
problem z hałasem dobiegającym z toru FCA, na którym organizowane są wyścigi samochodowe. 
Wystąpił o próbę rozmów w celu wprowadzenia ograniczenia czasowego dla organizacji tego typu 
zawodów. Burmistrz Miasta udzielił szczegółowych wyjaśnień i poinformował, że zostanie 
wystosowane pismo do Automobilklubu Ziemi Tyskiej. 

Dalej głos zabrał radny Damian Gerycki, który poruszył kwestie remontu i powstałego, po usunięciu 
żywopłotu, dzikiego parkingu na ul. Granitowej. Burmistrz Miasta poinformował, żeby poruszony 
temat radny sformułował jako zapytanie i w tedy uzyska szczegółowej odpowiedź. Ponadto rady 
zgłosił błędy w aplikacji EcoHarmonogram.  

W kolejności głos zabrał Przewodniczący Rady, który zaproponował powrót do stacjonarnych obrad 
od miesiąca maja br. W temacie głos zabrał radny Piotr Świerkosz, sugerując prace w trybie 
hybrydowym. Radny Walenty Magiera natomiast wystąpił z propozycją powrotu do pracy 
stacjonarnej od miesiąca czerwca. Z propozycją zgodziła się radna Natalia Grosman. Wobec 
powyższego, wstępnie ustalono powrót do posiedzeń stacjonarnych od czerwca 2021 r.  

Następnie Przewodniczący Rady zadał pytanie dotyczące planów związanych z przebudową Ośrodka 
Kultury Jutrzenka i budowy siedziby Muzeum Miejskiego (w organizacji). Odpowiedzi udzielił 
Burmistrz Miasta i zaproponował wybranie, z grona radnych,  przedstawicieli do zespołu związanego 
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z przygotowaniem dokumentacji projektowej muzeum. Przewodniczący Rady poinformował, 
że powróci do tego tematu w punkcie 10 „Blok informacyjny”. Następnie zapytał o możliwość wysyłki 
informacji o przetargach w formie pisemnej przed sesją. Burmistrz Miasta poinformował, że można 
wprowadzić taki tryb, jednak będzie on obejmował nico inny zakres czasowy – do wysyłki materiałów.  

Wobec tego, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie następujący wniosek: 

 

Wniosek 1 

Rada Miejska wnioskuje, aby informacja o przetargach przekazywana na posiedzeniach sesji Rady 
Miejskiej od przyszłego miesiąca była przedstawiana w formie pisemnej.    

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian WSTRZYM. 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Wniosek został przyjęty większością głosów.  
 
 
Przewodniczący Rady poruszył również temat związany z gazetą „RODNIA”, która, jego zdaniem, 
ostatnimi czasy działa słabiej. W ostatnich wydaniach pojawił się szereg błędów, które źle wpływają 
m. in. na reprezentatywność władz miasta. Wyjaśnień w sprawie udzielili Burmistrz Miasta i Naczelnik 
Wydziału Promocji Magdalena Kutynia.  
 
Ad 8 
O działalności Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji opowiedział jego Dyrektor, Michał Żerdka. 

Po krótce opowiedział o historii, celach działania, majątku, przedstawił obiekty sportowo-rekreacyjne 

zarządzane przez BOSiR, godziny ich otwarcia, zasady funkcjonowania, dochody oraz wydatki za rok 

2020 w związku z pandemią COVID-19. Ponadto przedstawił stan kadrowy BOSiRu, przybliżył 

wymagane na obecną chwile remonty oraz wymienił organizowane na obiektach imprezy sportowo-

rekreacyjne czy prowadzone zajęcia.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Społecznej przedstawiła stanowisko podjęte na posiedzeniu komisji 
w kwietniu br. dotyczące działalności BOSiRu.  
 
W podsumowaniu, Przewodniczący Rady powiedział, że baza sportowo-rekreacyjna w Bieruniu 
jest ogromna i poddał pod głosowanie następującą opinię: 
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Opinia 1 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie ocenia działalność Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Opinia została podjęta jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady ogłosił kilkuminutową przerwę. 
 
 
Przewodniczący Rady, wznowił posiedzenie sesji Rady Miejskiej po przerwie i otworzył kolejny, 
9 punkt obrad.   
 
 
Ad 9 
 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 
 

a) w sprawie zwolnienia z części opłaty pobranej od przedsiębiorców za korzystanie 
z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 
sprzedaży  
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Komunalnej Tomasz Pawlus.  

 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
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10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr IV/1/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

b) w sprawie zmiany wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych w gminie Bieruń dla Rejonowego Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji w Tychach S.A.  

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Komunalnej.  

 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr IV/2/2021 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

c) w sprawie zmian w Uchwale Nr XII/5/2020 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 24 września 
2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Bieruń 

d) w sprawie zmian w Uchwale Nr XII/6/2020 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 24 września 
2020 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów 

e) w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 
nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 
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Projekty uchwał wraz z uzasadnieniami przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Odpadami Agnieszka Sklorz.  

 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa poinformował, że po burzliwej dyskusji, komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekty uchwał. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Jako pierwsza zgłosiła się radna Agnieszka Demska-Furgał. 
Zgłosiła, że odbiór odpadów wielkogabarytowych z osiedli wielorodzinnych powinien być minimum 
dwa razy w miesiącu, ponieważ wiaty śmietnikowe są zazwyczaj przepełnione. Zdanie poparł radny 
Damian Gerycki. Podkreślił również, że na osiedlach wielorodzinnych jest anonimowość, co powoduje 
dodatkową barierę w egzekwowaniu prawidłowego gospodarowania odpadami przez mieszkańców. 
W kolejności radny Stanisław Jurecki powiedział, że problem ten dotyczy w szczególności 
mieszkańców bloków. Dlatego też zgadza się ze zdaniem przedmówców. Radna Natalia Grosman  
powiedziała, że celem ograniczenia częstotliwości odbioru odpadów wielkogabarytowych miały być 
oszczędności, których nie odnotowano a wnoszenie kolejnych zmiany w zakresie gospodarki 
odpadami w gminie wprowadza chaos. Radny Edward Andrejczuk natomiast w pewnej części 
wypowiedzi nie zgadza się z przedmówcami. Uważa, że ludzi trzeba edukować i wymagać 
egzekwowania przepisów prawa miejscowego, a zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów 
wygeneruje dodatkowe koszty. W temacie ponownie głos zabrali radni: Agnieszka Demska-Furgał, 
Natalia Grosman, Damian Gerycki.  
Radny Piotr Świerkosz zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji, który Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie: 
 
Wniosek 2 
Wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward PRZECIW 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka PRZECIW 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia WSTRZYM. 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 
 

za – 11 głosów  przeciw – 3 głosy  wstrzym. – 1 głos 
 

Wniosek został przyjęty większością głosów. 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnej Agnieszki Demskiej-Furgał: 
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Wniosek 3 
Rada Miejska wnosi o zmianę uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Gminy Bieruń w taki sposób, aby odwóz mebli i innych odpadów 
wielkogabarytowych odbywał się nie rzadziej niż 2 razy w miesiącu. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward PRZECIW 
2. Bobla Walenty PRZECIW 
3. Czapiewski Dariusz PRZECIW 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty PRZECIW 
9. Mokry Jarosław PRZECIW 
10. Nyga Marcin PRZECIW 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz PRZECIW 
13. Sitko Maria PRZECIW 
14. Świerkosz Piotr PRZECIW 
15. Wróbel Krystyna PRZECIW 
 
 

za – 5 głosów  przeciw – 10 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Wniosek nie uzyskał wymaganej większości. 
.  
Dyskusja została zakończona, wobec tego Przewodniczący Rady poddał uchwały pod głosowanie: 
 

c) w sprawie zmian w Uchwale Nr XII/5/2020 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 24 września 
2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 
Bieruń 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka PRZECIW 
5. Gerycki Damian WSTRZYM. 
6. Grosman Natalia PRZECIW. 
7. Jurecki Stanisław PRZECIW 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 
 

za – 10 głosów  przeciw – 4 głosy  wstrzym. – 1 głos 
 

Uchwała Nr IV/3/2021 została podjęta, przy 10 głosach za, 4 przeciw i 1 wstrzymującym się. 
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d) w sprawie zmian w Uchwale Nr XII/6/2020 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 24 września 
2020 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka PRZECIW 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia PRZECIW. 
7. Jurecki Stanisław PRZECIW 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 11 głosów  przeciw – 4 głosy  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr IV/4/2021 została podjęta większością głosów.  
 
 

e) w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 
nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 
 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka PRZECIW 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław PRZECIW 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 13 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr IV/5/2021 została podjęta większością głosów.  
 
 

f) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Bierunia na lata 2021-2027 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
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Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. Podkreślił, że był to projekt znany na dzień komisji, tj. 22.04.2021 r.   

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław WSTRZYM. 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos     Brak głosu – 1 radny 
 

Uchwała Nr IV/6/2021 została podjęta większością głosów. 
 
 
Obrady opuściła radna Agnieszka Demska-Furgał. Od tej pory w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych. 
 
 

g) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2021 rok 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr IV/7/2021 została podjęta jednogłośnie. 
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h) w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola nr 2 w Bieruniu 
 

Do projektu uchwały wprowadził Przewodniczący Rady. Następnie Przewodniczący Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Damian Gerycki omówił szczegółowo projekt uchwały 
wraz z etapami rozpatrywania przedmiotowej skargi. 

  
Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław PRZECIW 
8. Magiera Walenty WSTRZYM. 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria WSTRZYM. 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 11 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 2 głosy 
 

Uchwała Nr IV/8/2021 została podjęta większością głosów. 
 
Ad 10 
 
Burmistrz Miasta:  

⎯ poinformował o ogłoszonym konkursie na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej 
nr 3 w Bieruniu, 

⎯ poinformował, że od 10 do 30 maja będzie dostępny do publicznego wglądu projekt 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie obszaru 
staromiejskiego i Grobli, 

⎯ omówił harmonogram obchodów świąt 2 i 3 maja, 

⎯ zachęcił do obejrzenia wystawy „Ku pamięci… Śladami powstańców w Bieruniu”, 
zorganizowanej przez Muzeum Miejskie (w organizacji), 

⎯ poinformował o przygotowanej przez Bieruński Ośrodek Kultury grze miejskiej, 

⎯ wniósł o wskazanie (spośród radnych) przedstawiciela do prac nad Strategią Rozwoju Sportu 
i Rekreacji w gminie Bieruń. 

 
Przewodniczący Rady:  

⎯ poinformował, że korespondencja, która wpływa do rady jest na bieżąco przekazywana 
radnym albo przewodniczącym komisji, 

⎯ przypomniał, że termin składania oświadczeń majątkowych mija 30 kwietnia. 

⎯ wniósł o zgłoszenie kandydatur do dwóch zespołów:  
o zespół do prac nas Strategią Rozwoju Sportu i Rekreacji. Zgłoszono kandydaturę 

radnych: Edwarda Andrejczuka i Dariusza Czapiewskiego.  
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie obie kandydatury jednocześnie: 
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward WSTRZYM. 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Kandydatury zostały przyjęte większością głosów. 
 

o zespół do prac związanych z przygotowaniem dokumentacji projektowej muzeum, 
z kandydatami: Marcin Nyga i Jarosław Mokry. 

 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie kandydatury: 
 

⎯  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław WSTRZYM. 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos     Brak głosu – 1 radny 
 

Kandydatury zostały przyjęte większością głosów. 
 
Burmistrz Miasta na zakończenie wspomniał o zajęciach pn. „Zdrowy Bieruń” i zachęcał 
do uczestnictwa oraz popularyzowania ich wśród społeczeństwa. 
 
Ad 11 
Przewodniczący Rady zamknął IV sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Agnieszka Ryba 


